
Schriftelijke vragen 

Vergadering: N.v.t.

Onderwerp: Berichtgeving vrachtwagen zakt door brug Karper

Datum 
indiening:

29 juni 2021 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad.

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden.

Inleiding
Op de site Alblasserdamsnieuws wordt melding gedaan van een vrachtauto die op 
7 juni j.l. die met de voorkant door een door de brug bij de Karper is gezakt.

https://www.alblasserdamsnieuws.nl/wordpress/2021/06/07/vrachtwagen-zakt-
met-voorkant-door-brug-bij-karper-in-alblasserdam/

Het artikel geeft aan dat niet duidelijk is of de vrachtauto daar mocht rijden, maar 
ook dat een gedeelte van het hout verrot is.
Naar aanleiding van deze berichtgeving heeft de CU fractie de volgende vragen: .

Vraag:
Is de brug inderdaad (gedeeltelijk) verrot?
Is er naar aanleiding van dit incident gekeken naar de staat van andere bruggen?
Wordt er, en zo ja, hoe vaak gecontroleerd op de kwaliteit van bruggen?
Worden bruggen op vaste tijden vervangen/gerestaureerd via een 
onderhoudsschema?

Gevraagd wordt de vragen zo spoedig mogelijk schriftelijk te beantwoorden. 

Ondertekening en naam:

Jako Sterrenburg
ChristenUnie
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